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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitte¡

RTL Nieuws 3 juli2022: "Maar liefst 162.000 jongeren in Nederland lopen een groot risico om in de
drugscriminaliteit te belanden. ln sommige achterstandswijken gaat het om meer dan 1 op de 8
jongeren. Een aantal groeit door naar de georganiseerde misdaad en raakt betrokken bij liquidaties
en afpersing."

ln de gemeente Roosendaal wonen 980 jongeren tussen de I en 23 jaar die een grote kans hebben
om in de drugscriminaliteit te belanden. Het gaat om 7 ,2 procent van alle jongeren in de gemeente.

Dat is hoger dan het gemiddelde in Nederland. Het aandeel in Roosendaal is het hoogst in de wijk
Noord (Kalsdonk). Dat blijkt uit cijfers van Zicht op Ondermijning die de ondezoeksredactie van RTL
Nieuws op een rij heeft gezet. ln Roosendaal is veel aandacht voor preventieve veiligheid. Het Rijk
draagt daar sinds kort aan bij.

Voor de fractie van Vitaal Liberaal geeft dat aanleiding tot de volgende vragen:

1. Hoe is die aandacht voor preventie te rijmen met genoemde ondermijning cijfers?
2. Welke aandacht en actie besteedt ons college aan deze 980 jongeren en zijn zij allen in beeld?
3. Wat venracht u aan bijdrage van uw raad om een actieprogramma voor deze jeugd vorm te

geven?

4. Welke maatregelen zijn reeds genomen om illegale jeugdactiviteiten binnen legale organisaties
te keren?

Namens de fractie van Vitaal Liberaal,

Jac Wezenbeek en Krijn Kraak



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Hoe is die aandacht voor preventie te rijmen met genoemde ondermijning ciifers?

Dit is precies de vraag die wij onszelf ook elke week stellen. Ondanks onze inspanningen blijft de

groep van jongeren die een aanzienlijke kans hebben om uiteindelijk in de criminaliteit te belanden

groot.

Het is gebleken dat er te veel jongeren in hun ontwikkeling worden geremd door tal van factoren,

waaronder problemen in de thuissituatie, groepsdruk en de verlokkingen van criminaliteit. Het is niet

voor niets dat het Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid onder andere tot doel heeft dat

minder jongeren afglijden in de criminaliteit en dat wijken en buurten weerbaarder zijn tegen

georganiseerde en ondermijnende criminaliteit.

Preventief denken en handelen (zoals voorlichten, begeleiden en hulp bieden) zullen in een zo vroeg

mogelijk stadium plaats moeten vinden. Bij kinderen in de basisschoolleeftijd moet hier al mee

worden gestart. Feitelijk moet preventie levensloopbestendig zijn. ln elke levensfase is een zo groot

mogelijke weerbaarheid cruciaal. Daarom zijn de genoemde cijfers een duidelijke aansporing om de

aandacht voor en de inzet van preventieve activiteiten te maximaliseren.

2.Wetke aandacht en actie besfeedf ons college aan deze 980 jongeren en zijn zii allen in beeld?

Op vele preventieve manieren wordt aandacht besteed aan het vergroten van de weerbaarheid van

jongeren. Jongerenwerkers, straathoekwerkers, politieagenten, boa's, medewerkers van Halt,

schoolmedewerkers en hulpverleners maken hier dagelijks werk van. Veel jongeren (en hun ouders /
verzorgers) worden daarmee geholpen. Maar we hebben niet de pretentie alle hoog-risico jongeren in

beeld te hebben. Het is van groot belang elke jongere waarmee het niet goed gaat / dreigt te gaan, te

kennen en hulp te bieden.

De percentages hoog-risico jongeren van Zicht op Ondermijning zijn een aanduiding op

gebiedsniveau van de mogelijke kwetsbaarheid van jongeren om drugsverdachte te worden. Ze ziin

voornamelijk geschikt om vergelijkingen te maken tussen gebieden. Er kunnen geen conclusies

worden getrokken over het exacte aantal hoog-risico jongeren in een gebied.

3. Wat verwacht u aan bijdrage van uw raad om een actieprogramma voor deze ieugd vorm te

geven?

Om jongeren structureel uit de criminaliteit te houden is continue ambitie en niet aflatende

betrokkenheid van alle mogelijke partners noodzakelijk. We verwachten van uw raad daarom steun,

voldoende middelen en regelruimte om dit probleem goed te kunnen aanpakken.

ln dit kader is het waard te vermelden dat door de toelating van Roosendaal tot het Nationaal

Programma Leefbaarheid en Veiligheid kansen zijn ontstaan om minimaal voor de duur van een

generatie te investeren in onze jeugd en in het voorkomen van criminaliteit bijjeugd.

Wij vragen u actief mee te denken over de invulling van een actieprogramma.

4. Wetke maatregelen zijn reeds genomen om illegale jeugdactiviteiten binnen legale organisaties te

keren?

Wij vragen uw raad deze vraag te concretiseren en nader toe te lichten.



Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

De secretaris, De burge

la.




